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 Vragen   
  

Fractie    
  

  Beantwoording         

Afgelopen zaterdag 4 november stond er een artikel in de Volkskrant waarin werd 
aangegeven dat Utrecht het naziverleden van prins gaat vermelden op 
staatnaambordjes. Aanleiding daarvoor het recent bekend geworden lidmaatschap van 
prins Bernard van de NSDAP.   
1       Is het de portefeuillehouder bekend dat het Prins 

Bernard Cultuurfonds om het lidmaatschap van de 
prins recent haar naam heeft veranderd in het 
Cultuurfonds? 

GL 
 

2 Is de portefeuillehouder het met ons eens dat ook 
Ouder-Amstel 'iets moet' met de Prins Bernardlaan 
gezien het lidmaatschap van de prins? 

GL 
 

3 Is de portefeuillehouder bereidt om te bekijken wat 
er passend is in onze gemeente? 

GL 
 

4 En is de portefeuillehouder het met ons eens dat 
we in Ouder-Amstel geen straatnamen moeten 
vernoemen naar nog levende leden van het 
Koninklijk Huis?  

GL 
 

 

5 In het persbericht Grip op Asiel dat wij gisteren in het 
postoverzicht ontvingen, staat dat wij als rijke gemeente 
te weinig doen om asielzoekers op te vangen. Is de 
wethouder het hiermee eens? Volgens ons hebben we 
ruimschoots aan de taakstelling voldaan met de opvang 
het afgelopen jaar. Kan de wethouder voor een rectificatie 
op dit artikel zorgen? 

D66  
 

 


